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B e r e t n i n g  

fra udvalget angående " 

fors lag t i l  f o l k e t i n g s b e s l u t n i n g  o m  f r e m s t i l l i n g  og d i s t r i b u t i o n  

a f  l æ g e m i d l e r  [af  K u r t  "Brauer m .  n . ] .  

(Afgivet den 3,0. september 1972). 

Udvalget har holdt 4 møder og har fået ' 
en række spørgsmål skriftligt besvaret af 
indenrigsministeren. 

Der er i udvalget modtaget mundtlige 
og/eller skriftlige henvendelser fra 

Akademikernes Centralorganisation, 
Danske Apoteksassistenters Forening, 
Danske Apoteksdefektricers Forening og 
Dansk Farmaceutforening. 
Indenrigsministeren har over for udval- 

get oplyst, 홢at indenrigsministeriet den 22. 
september 1972 har nedsat en ekspertgrup- 

,. pe, som skal undersøge fordele og ulemper 
ved en statslig overtagelse af detail- og en- 
grosdistribution af lægemidler og afgive re- 
sultatet af sine undersøgelser til indenrigs- 
ministeren. 

Gruppen skal fremkomme med en rede- 
gørelse for, hvorledes og på hvilke vilkår 

statslig overtagelse af apotekerne og/eller 
engrosdistributionen vil kunne ske, herun- 
der også apotekernes og de kontrollerede 
laboratoriers lægemiddelproduktion. Der øn- 
skes opstillet modeller for et offentligt dre- 
vet lægemiddeldistributionssystem og for 
organisationen i offentlig regie af den læge- 
middelproduktion, der finder sted på apo- 
tekerne og de kontrollerede laboratorier. 

Endelig ønskes en vurdering af persona- 
leforbruget, opdelt efter uddannelseskate- 
gorier, i et offentligt drevet distributions- 
system. Gruppen skal overveje, om uddan- 
nelserne bør tilpasses eller ændres som føl- 
ge af eventuelle ændringer i personalets 
kompetence på området.", 

Udvalget har ikke nået at tilendebringe 
behandlingen af forslaget til folketingsbe- 
slutning inden folketingsårets udløb. 

P. u. v. 

I . Kurt Brauer, 
forninnd. 


